

大阪 / 奈良 / 京都 / 岐阜 / 高山 / 富士山 / 浅草 / 东京+白川乡合掌村

第一天 吉隆坡 / 大阪

机上用餐

集合于国际机场乘搭客机飞往大阪关西国际机场。

第二天 大阪 / 奈良 / 大阪

午

抵达后,前往奈良,首先游览的是日本最大的金铜塑像"卢舍那佛坐像",通称"奈良大佛"。奈良公园北部的东大寺大佛殿是奈良大佛的所在地。东大寺除了大佛还有其他佛堂,是景区的中心。大佛高度约15米,当您和大佛面对面,会感觉到远超出数字的气魄,定会为其压倒性的存在感而惊叹。过后返回大阪,前往心斋桥,是位于日本大阪商业购物区。以流行时装发信地而驰名,是高级品牌专门店、时装店及咖啡店的集中地。接着前往道顿堀大阪市的运河,最初由战国时期商人安井道顿所开凿,现今以邻近的戏院、商业及娱乐场所闻名,为大阪著名的闹区。

HOTEL: Plaza Osaka Hotel or similar (Local 4stars hotel)

第三天 大阪/京都/岐阜

早/午/晚

早餐后,前往世界文化遗产清水寺是一座位於京都的寺院。寺院建築氣勢宏偉,結構巧妙,木築成的木台為日本所罕有。接着,将前往京都嵐山觀光地,體驗京都好山好水的美麗景緻。毕后,将前往参观最受觀光客歡迎的景點~嵐山竹林小徑。超美竹林、拍美照片。之后,前往游览伏见稻荷大社。这里最出名的要数神社主殿后面密集的朱红色"千本鸟居",是京都最具代表性的景观之一,红色牌坊和光鲜亮丽的朱红色牌坊密集地交织在一起,透过阳光的照射显得格外壮观迷人,视觉上颇为震撼。

Hotel: Gifu Resol Hotel or similar (Local 4stars hotel)

第四天 岐阜/高山/松本

早/午/

早餐后,将驱车前往被联合国教科文组织列为世界文化遗产的白川郷乡合掌村,参观日本传统建筑珍宝,百多栋【合掌造】茅草屋顶的民家,造型非常特殊,营造出一种很幻想式的田野风情。之后,前往高山阵屋,这里是幸存的江户时代阵屋,于 1692 年至 1871 年在日本德川幕府下担任飞騨国的政府总部。一直以来为国家被保护的历史遗址。尔后,前往游览上三之町老街,则是这城市最著名,保存最完善的古街,每一间房子都保留了江户时代格子窗建筑的古朴风貌,吸引不少观光客前来,更是日本女性心目中票选第一名的魅力老街。Hotel: Hotel Ambient Azumino or similar (Local 4stars hotel)

第五天 松本/富士山

早/午/晚

早餐后,前往游览大王山葵農場,位於美麗的安曇野地區,以日本北阿爾卑斯山為背景,是日本最大的山葵生產商之一。山葵的生長需要大量清澈、乾淨的水,流經農場的溪流和水池創造了一個風景如畫的田園風光,讓人徜徉其中。游览前往富士山五合目(视天气而定),是日本一座横跨静冈县和山梨县的活火山,富士山顶于--->

- 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

--> 冬季积雪,直至隔年六、七月才会溶化,高度为3775米,是日本国内的最高峰。(如天气不允许,将会换成**忍野八海村**,富士山雪水流经地层过滤成清澈的淡泉水,水质清冽甘甜,1985年入选"日本名水百选"。忍野八海也是欣赏富士山最佳景点之一)。

Hotel: Fujisan Garden Hot Spring Hotel or similar (Local 4stars hotel)

第六天 富士山 / 东京

早/午

早餐后,前往东京参观最古老的寺庙<mark>浅草观音寺</mark>。又名金龍山淺草寺,是東京都内歷史最悠久的寺院。这座寺庙的标志是在门前悬挂着巨大红的的灯笼。引向寺庙的<mark>仲见世商店街</mark>,街道两旁摆满了各种传统日本小吃摊位,您还可以在这里买到精致漂亮的纪念品。继续前往全世界地价最贵的<mark>银座</mark>,能在银座消费是一种高级身份象徵。毕后,将特别安排前往享有不夜城之称的新宿歌舞伎町。饮食店、娱乐场所、电影院等之集中地也是日本的红灯区之一。

Hotel: MYSTAYS PREMIER NARITA or similar (Local 4stars Hotel)

第七天 东京 / 吉隆坡

早/午

早餐后,将游览<mark>皇居</mark>,标志着东京的中心和日本的象征性心脏。您可以在故宫外漫步,欣赏美丽的护城河、桥梁和宫殿城墙的景色。您还可以进入故宫东花园,这是远离城市拥挤和混凝土的绝佳场所。游毕后,将前往东京人气打卡地-<mark>御台场</mark>,这里集合了时尚餐饮娱乐于一身,这里的海滨公园,彩虹大桥,大型商城以及娱乐设施,都可让您尽情观光。之后,途经著名的东京晴空塔和国会大厦。毕后,前往阿美横丁,是一个热闹的街头市场。这条街上有各种各样的小型零售店,出售海鲜、水果和蔬菜、杂货、打折服装、配饰、化妆品、手表和糖果。还有大量出售街头小吃的摊位,以及便宜的餐馆、咖啡馆和酒吧。毕后,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

第八天 抵达吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡国际机场。



● 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。 During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .



- 世界文化遗产的白川乡合掌村 Shirakawago UNESCO World Heritage
- 不夜城新宿歌舞伎町 Famous Shinjuku Kabukicho
- 大王山葵農場 Largest wasabi producers Daio Wasabi Farm
- 特别安排住宿于温泉酒店,泡天然温泉、真实体验
 Special arrange stay hot spring hotel. Experience natural hot springs. the real-life experience



- 日式寿喜锅 Sukiyaki Cuisines
- 日式唰唰锅 Japanese SHABU-SHABU
- 高山特产飞弹牛套餐 (可选猪/鸡)
 Takayama Hida beef set (can choose pork/chicken)
- 日式烧烤 Japan style BBQ
- 日式套餐 Japanese Cuisines
- 酒店日式自助餐(刺身、寿司、天妇罗)吃到饱!
 Japanese style hotel buffet (Sashimi, Sushi, Tempura)
 eat as much as you can!



ASOBU JAPAN

Osaka / Nara / Kyoto / Gifu / Takayama / Mt Fuji / Asakusa / Tokyo + Shirakawago Gassho Village

Day 1 KUALA LUMPUR / OSAKA

MOE

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Osaka, Japan.

Day 2 OSAKA / NARA / OSAKA

Upon arrival, proceed to **Todaiji**, the temple was constructed in 752 as the head temple of all provincial Buddhist temples of Japan and grew so powerful that the capital was moved from Nara to Nagaoka in 784 in order to lower the temple's influence on government affairs. Until recently, Todaiji's main hall, the **Daibutsuden (Big Buddha Hall)**, held the record as the world's largest wooden building, despite the fact that the present reconstruction of 1692 is only two thirds of the original temple hall's size. After this proceed to **Shinsaibashi** is a commercial and shopping district where you can find coffee shops, boutique and many. After that visit **Dotonbori** it was originally dug by Yasui Doton, a merchant during the Warring States Period. Famous for entertainment venue, it is a famous downtown area in Osaka.

HOTEL: Plaza Osaka Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 3 OSAKA / KYOTO / GIFU

B/L/D

After breakfast, proceed to **Kiyomizu Temple** is a pillar-structured temple. The building of the monastery is magnificent and ingenious in structure, without using a single nail. The wooden platform made of six layers of torch wood in the temple is rare in Japan. Then, proceed to **Arashiyama** is a sightseeing spot. You can capture some beautiful scenery at **Bamboo Grove**. Then continue proceed to Kyoto for visit **Fushimi Inari Taisha**, is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god of rice. **Hotel: Gifu Resol Hotel or similar (Local 4stars hotel)**

Day 4 GIFU / TAKAYAMA / MATSUMOTO

B/I/I

After breakfast, proceed to **Shirakawago Gassho Village**, nestled in a rural setting reminiscent of the old Japan, Shinkawago is world famous for its steeply thatch roofed or 'gassho-zukuri' style traditional of the finest in craftsmanship. The **Takayama Jinya** is a surviving Edo period jin'ya which served as the government headquarters for Hida Province under the Tokugawa shogunate of Japan from 1692 to 1871. Then continue visit to **Sannomachi Street** is center of the old town of Takayama and is still a living part of the city, despite its old buildings and quaint atmosphere. **Hotel: Hotel Ambient Azumino or similar (Local 4stars hotel)**

Day 5 MATSUMOTO / MT FUJI

B/L/D

After breakfast, proceed **Daio Wasabi Farm** is located in the beautiful Azumino region is one of the largest wasabi producers in Japan. Then will visit to **Mt. Fuji 5th station (subject to weather condition)**, the most sacred mountain in Japan.It is also the world famous symbol of Japan. (If weather not allow, will change to visit **Oshino Hakkai Village**).

Hotel: Fujisan Garden Hot Spring Hotel or similar (Local 4stars hotel)

Day 6 MT FUJI / TOKYO

/ 1

After breakfast, Then visit to **Asakusa Kannon Temple**, the oldest temple in Tokyo which is also famous for its huge red lantern on the Kaminarimon. Continue visit to **Ginza** world's most expensive shopping land, with lots of branded shopping places. After that, special arrange to **Shinjuku Kabukicho** is a place for young people to leisure, shopping, food and entertainment. **Hotel: MYSTAYS PREMIER NARITA or similar (Local 4stars Hotel)**

Day 7 TOKYO / KUALA LUMPUR

B/L

After breakfast, visit **The Imperial Palace**, you can walk around the outside of the Imperial Palace and enjoy views of the lovely moats, bridges and walls of the Palace. You can also enter the Imperial Palace East Garden, which is a fine escape from the crowds and concrete of the city. Then will visit to **Odaiha**, the park has the famous replica of the statue of liberty and is loved by many Japanese. You can enjoy the view of the statute of liberty, ocean, the Rainbow Bridge all together is breathtaking. Then will proceed to **Ameyoko**, is a lively street market. The street features a huge variety of selling seafood, fruits and vegetables, general groceries, discount clothing, accessories, cosmetics, watches, and confectionery. There are also a large number of stalls selling street-food snacks, along with cheap restaurants, cafes, and bars. After this, proceed to airport for flight back to KLIA.

Day 8 ARRIVE KUALA LUMPUR

MOB

Arrive Kuala Lumpur International



 出发日期 Departure Date: